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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1246 Handläggningstid för vapenlicens

Justitieombudsmannen (JO) har under ett antal år granskat Polismyndighetens 
handläggning av vapenärenden. Under senare delen av sommaren och hösten 
2021 skedde en tydlig ökning av antalet klagomål till JO om polisens 
handläggningstider i vapenärenden. JO konstaterar nu att handläggningstiderna 
för vapenlicenser inte uppfyller förvaltningslagens krav på snabb handläggning.

Dessutom visar granskningen att det förekom långa perioder av passivitet och 
dröjsmål i många ärenden, trots att Polismyndigheten har ett ansvar för att driva 
ärendena framåt och att vidta åtgärder när en begärd komplettering kommer in 
till myndigheten eller ett föreläggande inte följs.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att komma till rätta med 
problemet med långa handläggningstider för vapenlicens? 

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-10
Besvaras senast
2022-03-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


